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Fysikteknologsektionen
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Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Kandidatansvarig Isak Apelqvist

Matansvarig Adam Molnar
Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:04.

§2 Val av justerare Hugo Modin Asklid väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Var stormöte för alla sektionaktiva i söndags. Ortis, Alex, Råde, Bohlin och Isak
var där. Alex, Råde och Isak deltog även på efterföljande storteambuilding.

• Alex har skickat ut inbjudan till föreläsare och doktorander inför nästa
cocktailparty. Har även påbörjat pr till cocktailpartyt LP2.

• Bohlin har fortsatt lägga upp tentor på ftek.
• Isak har mailat lite med kursutvärderare.
• Adam har kursutvärderat programmeringen.
• Madicken ska ha kursutvärderingsmöte i sin valbara TM-kurs idag.

§5 Kurser
• Åk1: Resultet från duggan i Linjär algebra kom tillbaka igår. Överlag

verkar det ha gått ok.
• Åk2: Wulcan är tillbaka i någon form. Hon har börjat svara på mail,

men har ännu inte hållit i någon föreläsning. Tanken är att hon ska hålla
en enda föreläsning med nytt material innan det är dags för repetition.
Denna föreläsning har dock redan råkat laddas upp av David av misstag,
så får se exakt hur det blir. Hon kommer åtminstone att kunna vara
examinator.

• Åk3: Det var inlämning i Kvantfysik i veckan. Många tyckte att den var
väldigt svår. Nästa vecka är det inlämning i Kvantfysik och i Termody-
namik och statistik mekanik.

• Master: Inga nyheter.

§6 Programmeringsteknik
och numerisk analys

Kursutvärderingsmötet har varit. Adam var kursutvärderare. Den fick ett betyg
på 2,54, vilket innebär att den går på åtgärdsplan igen. Elever tyckte att kur-
sen helt missade en del av lärandemålen som behandlar programmering, bland
annat att lära sig programmera större program. Det framfördes ett förslag om
att splittra kursen i två: en kurs om programmering och en om numerisk ana-
lys. Det verkar dock inte anses som ett alternativ i nuläget. Det presenterades
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två primära förbättringsförslag utifrån nuvarande upplägg. Förslagen var att
ha större slutinlämningar samt att införa muntliga redovisningar av koderna.
Under dessa redovisingar skulle man kort få presentera sin kod och svara på
några frågor för att visa att man har förstått vad man har gjort. Råde infor-
merar om att muntliga redovisningar utnyttjas i Datastrukturer och algoritmer
och verkar fungera bra där. Föreläsarna skulle kolla på det, men verkade nå-
gorlunda positiva till idéerna. Alex poängterar också att kursen som den nu är
utformad endast lär en att programera problem relaterade till numerisk analys
och inte lägger något fokus på andra programmeringselement som man kan
behöva, exempelvis klasser.

§7 Intromatte På nästa programråd för F ska det diskuteras varför närvaron på intromatten
var relativt låg. Vi i SNF vet inte riktigt hur många som var med, men har
inte fått uppfattningen att det var särskilt få. FnollK hade med en fråga om
intromatten i sin utvärdering av mottagningen. Ortis funderar på att fråga om
vi får ta del av de svaren. Han funderar också på att skapa en mer ordentlig
utvärdering med fler frågor för att få en ännu bättre bild. Alex anser att det
kan vara svårt att få många fler att gå då den är innan studierna börjar och
många inte har koll på den särskilt långt i förväg. Adam säger att det också är
många som klarar sig bra utan den.

§8 Ny MPA för MPLOL Julie skickade ett mail i veckan där hon presenterade hennes förslag på ny
Masterprogramansvarig för Lärande och ledarskap (MPLOL). Hennes förslag
är Linnea Hietala. Hon har varit doktorand på Chalmers och kommer precis
att bli tekniklektor med inriktning mot lärarutbildning. Ingen av oss har någon
invändning mot hennes förslag. Ortis ska skriva till Julie att det låter bra.

§9 SNFika Det brukar hållas SNFika fredagen innan tentaveckan, alltså 20/10 denna gång,
kl. 15. Många är lediga på eftermiddagen, så det anses genomförbart och vi är
taggade på att hålla det. Det bestäms att en mer detaljerad plan görs närmare
inpå.

§10 Övriga frågor

§10.1 Burflytt Sektionen har fått en ny bur i skyddsrummet. Våra saker ska flyttas dit från
styretrummet på fredag. Styret önskar att vi rensar bland våra saker innan
dess för att bespara dem lite bärande. Vi hade tänkt göra en större inventering
på tisdag under vår workshop-kväll. Ortis tror inte att det gör någon större
viktskillnad även om vi skulle rensa innan dess. Hugo frågar hur vi kommer in
i den nya buren. Ortis säger att man i nuläget kommer in med en nyckel som
hänger i kassörsrummet, men att den långsiktiga planen är att ha skaffa ett
nytt lås likt det som används till den gamla buren.

§10.2 Budget Budgeten är färdig. Vi kommer få mer pengar till cocktailpartyn. Vi kommer nu
att få 11.000 kr per cocktailparty. Utgifterna för förra cocktailpartyt var 9.000.
Vi har även fått en större budget för övrigt, vilket främst är till för arbetsmat,
dvs betald mat om man arbetar med sektionsarbete i mer än fyra timmar.

§10.3 Programråd för TM Madicken har pratat med Julie om programråd för TM. De har möte 2 gånger
per år. Mer information kommer att komma vid ett senare tillfälle.

§10.4 Pengar till
kursutvärderare

Isak har blivit kontaktad av en kursutvärderare som endast har fått 200 kr för
kursutvärdering i LP4 istället för de utlovade 600 kr. Adam säger att han haft
liknande problem förut och att de första 200 kr verkar skötas automatiskt, me-
dan de resterande 400 kr kan dröja lite mer då utbildningssekreteraren hanterar
dem manuellt. Isak ska undersöka det mera.

§11 Nästa möte Tisdag 10/10 12.01 i Acceptorn.
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§12 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:55!

Figur 1: https://xkcd.com/303/

Adam Orthag
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Hugo Modin Asklid
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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